# **ISOHEAT**<sup>®</sup>

# Quality products

# 箱式容器加热套 <u>Heating jacket for IBC-Container</u>

## MiL-IBC1000 系列

## type: MiL-IBC1000

加热温度可达 100°C for operating temperatures up to 100°C

#### 描述

柔性可安装拆卸的保温套,用于标准1000升箱式 容器,有冷冻防护和液体加热保温作用。

配有温度控制器,温度控制范围为0℃-100℃ 温控器尺寸为1200X1000X1160mm,外部配有带 插头的2米加热电缆,额定电压为230VAC.



#### **Description**:

Ready flexible heating jacket for connection with insulation is rated for 1000 litres of commercial available Intermediate Bulk Container (IBC). It can be used for freeze protection or temperature maintenance of liquids.

With the attached temperature controller can be temperature adjusted up to 100°C. Dimensions are 1200 x 1000 x 1160 mm. The heating jacket is ready-made with a 2,0 m cable with plug and a rated voltage of 230V AC.

#### 应用

石油化工、油漆、清漆、树脂、粘合剂、密封剂等。

#### **Applications:**

Chemical- and petrochemical industry, paints and varnishes, resins, adhesives and sealants, disposal, etc.

# 技术参数 **Technical data**

# MiL-IBC1000

额定电压	nominal voltage	230 V AC
额定功率	nominal power	2200 W
外径	outside sheath material	PUR-coated blue
绝缘层	insulation	nomex fleece
热导体	heating conductor	PTFE insulated with safety braid
安装	mounting	velcro
保护等级	protection class	1
防护等级	protection type	IP 64
控制器	controller	capillary pipe thermostat
防冻温度范围	temperature range freeze protection	-20 up to +40°C
保温范围	temperature range hold temperature	0 - 100°C
电线	main cable	1,5m length with schuko-plug

# 订货参数 **Order data**

型号 type	temperature range	订货号 order no.
MiL-IBC1000	-20 up to +40°C	42000334
MiL-IBC1000	0 up to 100°C	42000336

其他尺寸, 电压和参数可根据需求订购

Other solution for container- or tankheating available on request.





